天后中英文幼稚園(二校)

ST011a-2022/23

REGINA COELI ANGLO-CHINESE KINDERGARTEN (SECOND BRANCH)

敬啟者:本園現有下列2月份通告通知家長,請家長留意並按時跟進。

- (一) 2 月份之學費,家長請於十號前親臨校務處或放入學生通告袋內繳交。校車生可放進每月派發之收費袋內,連同校車費一併繳交。
- (二) 2月4日(星期六)為「年宵造型湯圓」親子工作坊,請入選之家庭當日依時出席。
- (三) 2月11日(星期六)為家長日,請家長依照安排時間出席。
- (四) 2月13、20及27日(星期一)「開心快樂學英語」親子英語家長培訓班,請已報名之家長當日依時出席。
- (五) 2月14、21及28日(星期二)為K3好德小孩計劃」活動小組,活動將安排於課堂 內進行,故是日上下課照常。
- (六) 2月15日(星期三)賽馬會幼兒健齒計劃,牙科醫生到校為同意參加此項計劃之學 生進行口腔檢查。
- (七) 2月15日(星期三)起全面恢復全日面授課堂,有關安排稍後請留意有關通告。
- (八) 2月18日(星期六)香港明愛「童行善·顯愛心」親子賣旗活動,凡已報名參加 之家庭,請留意有關通告。
- (九) 2月20日(星期一)K2學生參觀陽光笑容小樂園,K1及K3學生照常上課。
- (十) 2月24日(星期五)由香港明愛學校社會工作服務協辦「愛身體、尊重人」K3學生工作坊,透過活動讓學生認識生命的由來、愛惜身體、男女之別及保護自己。。
- (十一) 2022 年 12 月 5 日至 2023 年 2 月 26 日為「陽光笑容新一代 2022-2023」家校護齒活動,請家長在家協助子女完成活動手冊。

備註:1.倘遇三號颱風訊號、黑色或紅色暴雨訊號,所有活動將取消或順延舉行。

此 致 貴 家 長 台 鑒



天后中英文幼稚園(二校)

REGINA COELI ANGLO-CHINESE KINDERGARTEN (SECOND BRANCH) ST0011b-2022/23

Notice concerning February

31/01/2023

- 1) Whole day class students need to pay the school fee (February) before 10th of the month, you can come to school office to pay or put inside the notice bag. For students who take the school bus, it can also put the school bus bag inside the notice bag.
- 2) Sweet dumpling parent-child workshop will be held on 4th February, 2023 (Saturday) selected families, please come to school on time.
- 3) Parent day will be held on 11th February, 2023(Saturday), please come to school on time.
- 4) Good Character Show Program for K3 students will be held on 14th, 21 st and 28 th February, 2023 (Tuesday). Activities are arranged during school time.
- Original plan Jockey Club Children Oral Health Project will be held on 15thFebruary, 2023 (Wednesday).
- 6) The whole day class will be resume on 15th February. Please pay attention to the announcement later.
- 7) Caritas Flag Day"Love in the Service of Hope" on 18th February, 2023 (Saturday). Families who have signed up to participate, please pay attention to the relevant announcements.
- 8) K2 students will visit the Brighter Smiles Play Land on 20th February, 2023 (Monday). However, K1 and K3 students are as usual.
- 9) Hong Kong Caritas Social Work Services'Love the body and respect others'for K3 students will be held on 24 th February, 2023(Friday). The activity brings students to understand the origin of life, cherish the body, the difference between men and women and protect themselves.
- 10) Brighter Smiles for the New Generation to "Love Teeth with Your Kids" is held on the 5th December, 2022 until 26th February ,2023. The parents need to help the children to finish the activities.
- *If Red rainstorm, Black rainstorm or typhoon signal no.3 have been hoisted by the Hong Kong Observatory, the activity shall be deferred.